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 עדכונים 

 כרטיסים ישמרו לחיילים.  50כרטיסים,  850הופעה קרן פלס נמכרו עד כה  •

 המועצה עשתה מפגש ריענון לתכנית צח"י •

 נוכחות גדולה של התושביםיתה י, ההיה אירוע פתיחת הקיץ 3.7ב -תרבות •

הנוער מתוך מטרה לזמן תקופה של מחנות קיץ. מנסים לשדרג את מתחמי  -נוער •

 מתחם שבו הם יראו את המקום שהוא שלהם את הנוער ל

בקשת ועדת ביטחון לבצע סגירה בשבתות של שער מיכלים )תושבים  -שערים •

תנועה רבה ולא רצויה העוברת בשער זה. אבי  יכולים לפתוח באפליקציה( עקב 

נבחרה ועדה וזו  ציין כי לדעתו נושא כזה אינו צריך להגיע לועד,  בשביל זה 

  המלצתה, שאינה פוגעת כלל בתושבים. 

 סוכם כי השערים יסגרו בהתאם להמלצת ועדת בטחון

הכספים הועברו ע"י המועצה   ,תחשבנות הכספים בנושא הסינטטיהההסתיימה  •

 ושולמו לקבלן.

₪ נוספים למושבים למטרות שונות   200,000המועצה אמורה לאשר בקרוב  •

ובראשן נגישות. ראשית נבצע השלמה של הנדרש בתחום זה ואחרי זה יוצגו לועד 

 לשימוש בכסף .אפשרויות 

 רפי יעדכן בישיבה הבאה. -פעילות כבישים בגבעה •

הב הביע הסכמה אלון עידכן שיש רצון להתחיל בעבודות, איציק ל -שביל אופניים •

מחיר. צריך לקחת מתכנן. אלון יציג   תהצעו 3 נדרשים . בשלב זהילמימון חלק

בהמשך תכנון . ניסן ציין כי שווה לערוך בדיקה אם קיים מקום להליכה בטוחה  

 

 

 

 



בה הבאה י, סוכם כי בישוואי המדובר. אלון ציין שניתן להתחיל בתיעדוף אזוריםתב

 אלון הנושא יוצג במסודר ע"י 

האלימות מול גורמים    תבעייאת אבי העלה   -עבור הילדים  סינטטיזמינות ה •

המגיעים למגרש ומסלקים את הילדים מהמקום. איציק הסביר שכרגע יש שליטה 

על הנושא בשעות הערב כאשר ניתן לכבות את האור דרך האפליקציה. הבעיה  

 העיקרית היא בשישי שבת.

פתרו את הנושא בהעסקת תושב היישוב כאחראי גיה עדכנה שעמק חפר ועין שריד  •

חלופות להציג  לבחון את הנושא אלון התבקש במקום לפתרון בעיות מסוג זה.

 לפתרון. 

משתתפים בחוגים   560גיה עדכנה על מצב החוגים . שנה זו הסתיימה ב -חוגים •

וחזרה אט אט להרשמה מלאה )אחרי הקורונה(. אנו מוסיפים חוגים חדשים  

 לבקשת הציבור.

 %1.23תעלה ב יאוטומטטייס  -ארנונה •

חייל מילואים  2023החל מינואר הקרוב  איציק סלובדיאנסקי מעדכן – מילואים הנחות

 פעיל יקבל בלב השרון הנחת ארנונה.

 פרוטוקולים 

   156,157)עם תיקון הערה(, 155הצבעה על אישור פרוטוקול 

כולם 

הצביעו  

 בעד

 נוער

  קיימותבהמשך לדיון שהתקיים בנושא צוות ההדרכה לנוער עדכן גיא כי כרגע  •

שעברו את התהליך. גיא הציג את ההצעה התקציבית הכרוכה  שתי מועמדות

 .בשינוי

  לקחת אדם בוגר יותרהרצון היה  ,עד היום רכז הנוער היה בגילאים צעירים •

( הכוונה שיהיה מישהו שיוכל לנהל את  29-30)המועמדים בגילאי  ובעל נסיון.

כל מערך הנוער ויש רצון להפריד את התנועה מתפקיד הרכז. ההצעה של 

₪ בברוטו ולתת מענק בסיום שנה על התמדה    3000גיא לתוספת של 

והצלחה בשטח. חלק מתפקידיו המוגדרים יהיה הפעלת סיירת הורים,  

 . הנוער, ניהול צוות הנוער, קשר מול הורים מבני ושטחי של התחזוק

המדריכים  הורדה בכמות  ,חלק מהתקציב יגיע מחיסכון מתקציב הנוער •

 והגדלת השתתפות ההורים היוצאים להכשרות

השתיים שהגיעו לקו הגמר בהחלט  ,אבי ציין כי ועדת האיתור עבדה נכון •

ים שם זה י ואחת הסיבות שלא שורדרראויות. הן מגיעות מהמגזר הציבו

ה השכר. לשכר יש חשיבות מרכזית אבל זה לא נשען רק על זה. חשוב

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ההיררכיה ומה ההשפעה על שכר יתר נושאי המשרה אצלנו ובכללם גם 

מעטפת וסיוע למנהל הנוער, חשוב להבין מי   כי תהיה , חשובמזכירת הישוב

 . להצלחה יםלהיות מדד יםהם חברי הועדה. וחייב 

₪ , מדובר כאן על   470,00שלומי ציין כי תקציב הנוער עומד היום על  •

הכפלת תקציב השכר בנוער מה שיגרור הורדה גדולה ומשמעותית 

חושב שצריך  אני  בתקציבים אחרים: תרבות, גמלאים, פרט, תשתיות ועוד...

מנהל נוער, שאר התפקידים אני יותר סקפטי לגביהם. יש לגייס את המנהל  

 ושהוא יבנה את תכנית העסקה.

 צריך להיות זה שיבחר את אלו שתחתיו. ניסן , אני חושב שהאדם שיבחר  •

איכותי שיעשה את העבודה צריך לשים כמה כסף שצריך ולהביא מישהו -אלון  •

 בצורה הטובה ביותר 

הן ועדת הנוער והן ועדת האיתור עשו עבודה מצויינת, אנחנו  ,  -אליעזר •

נדרשים לשינוי וחיזוק הנוער במושב אין ספק, שנידרש לבחון את ההשפעה 

 על התקציב ולקבל החלטות בהתאם. 

נצביע ועליהם . ולוחות זמנים רוב צוות הנוער מתחלף וצריך לראות תכנית עבודה

 הציג  כפי שגיא על אישור המסגרת

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

הצבעה: 

כולם 

הצביעו  

 בעד

 


